
Staša Košarac postavio je delegatsko pitanje Ministarstvu sigurnosti BiH koje glasi: 

„1. Kada će Ministarstvo sigurnosti BiH, u formi pisanog izvještaja, informirati 

Parlamentarnu skupštinu BiH u vezi s nedavnim napadom vehabija na Ambasadu 

SAD-a u Sarajevu? 

2. Da li Ministarstvo sigurnosti BiH ima sačinjen izvještaj i kada će ga dostaviti 

Parlamentarnoj skupštini BiH, a koji se odnosi na inspekcijski pregled Ministarstva 

vanjskih poslova BiH povodom zvaničnog dopisa zamjenice ministra vanjskih 

poslova Ane Trišić-Babić, a u vezi s uništavanjem dokumentacije iz kabineta 

ministra vanjskih poslova?“ 

 


